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Díky produktům firmy LR mám  
opět chuť do života
Vážení part-
neři a přáte-
lé,
asi před dva-
nácti lety 
jsem začala 
mít zdravot-

ní problémy. Střídavé bolesti kloubů a jejich 
otoky, velká únava a stále zvýšená teplota. 
Lékař mě vždy poslal na rentgen a sdělil, že 
mám počínající artrózu, úměrnou věku. Toto 
se ale během roku opakovalo několikrát, a 
tak mě poslali i s rentgenovými snímky na 
revmatologické vyšetření. Zde mi udělali i roz-
bor krve a poté mi revmatoložka sdělila hlavní 
diagnózu: systémový lupus erytematodes s 
postižením kloubů. Dodala, že do osmi let 
můžu být na vozíku. Průběh této nemoci prý 
bývá individuální. Doporučila mi rehabilitace 
a lázeňskou léčbu a řekla, že si mám dávat 
pozor, abych neprochladla a tělo zbytečně 
nepřetěžovala fyzickou námahou. Předepsa-
la mi Delagil a Prednison a na velké bolesti 
Diclofenac, Surgam nebo Ibalgin.
Začala jsem tedy cvičit, a to každý den ráno 
hned po probuzení, abych i přes velkou bo-
lest rozhýbala ztuhlé a oteklé klouby. Každý 
rok jsem jela do lázní a dělala všechno, co 
mi lékaři radili. Někdy mi bylo opravdu ouvej. 
Později se mi přidal zánět močového měchý-
ře, zvětšila se mi ledvina a také játra měla 
hraniční velikost. Ani další krevní testy nedo-
padly moc dobře. Navíc se mi vlivem užívání 
kortikoidů zhoršila moje oční vada.
Rozhodla jsem se tedy, že zkusím bylinky. 
Začala jsem jezdit k léčiteli. Úplně jsem změ-
nila stravování, nejedla jsem smažená jídla, 
nepoužívala jsem bílou mouku ani cukr a 
začala pít bylinkové odvary. Vždy po dvace-
ti dnech se musela střídat určitá kombinace 
bylin, protože každá bylina je určena na něco 
jiného a delším používáním by mohla mít 
nežádoucí vedlejší účinky. Dále jsem začala 
cvičit Tai-chi. Poctivě jsem vše dodržovala a 
každého půl roku jsem jezdila na kontroly. I 
přes všechnu tuto snahu mi klouby stále oté-
kaly, bolest mě probouzela i v noci a já byla 
na sebe naštvaná, protože jsem byla rok od 
roku pomalejší a unavenější. Dávkování léků 
mi zůstalo – Medrol 8mg a místo Delagilu mi 
předepsali Plaquenil jedenkrát denně. Po-
malu jsem se smiřovala s osudem, že budu 
muset požádat o invalidní důchod, protože 
jsem profesí kožešnice, což je fyzicky velmi 
náročná práce. Mám ji sice ráda, ale do sta-
robního důchodu je ještě daleko.

Ale stalo se nečekané!
V květnu 2007 přišel do mého krámku 
pan šponar a chtěl opravit koženou 
bundu. Při psaní zakázkového listu si 
všiml mých nateklých kloubů na ruce a 
zeptal se mě, jestli znám Aloe Vera a fir-
mu LR. Odpověděla jsem mu, že šťávu 
z Aloe jsem už pila. A on na to, že to je 
něco jiného a až si přijde pro opravenou 
bundu, tak půjdeme na kávu a o Aloe mi 
řekne více. byla jsem rozhodnutá, že ni-
kam nepůjdu. Když ale po čtrnácti dnech 
přišel, řekla jsem si, že vyslechnout ho 
mě nic stát nebude a šla jsem. Pan špo-
nar byl velmi milý a příjemně voněl parfé-
mem Karla 
Gotta. Vše 
jsem si vy-
slechla a 
okamž i t ě 
se zare-
gistrovala. 
bylo to 6. 
6. 2007. 
Hned po-
tom jsem 
jela do láz-
ní a AV gel 
s broskví 
jsem si vez-
la s sebou. 
Po návratu 
domů jsem si objednala šest lahví 
AV freedom a pila dál. První, čeho 
jsem si všimla, bylo, že mi přestaly 
otékat klouby. Následně pak ustá-
valy bolesti a hlavně jsem konečně 
mohla spát celou noc. Postupně 
jsem přestala užívat i léky proti bo-
lesti a celkově jsem se zklidnila. 
17. 9. 2007 jsem jela na kontro-
lu na revmatologii do Olomouce. 
Krevní testy se mírně zlepšily a pan 
doktor mi snížil dávky Medrolu a 
Plaquenilu. Také jsem mu řekla, že 
užívám AV freedom, ve kterém je obsažen 
MSM. Odpověděl mi, že otoky přestaly díky 
organicky vázané síře a že nemá nic proti 
tomu, abych gel užívala. 
AV gel freedom beru nepřetržitě, přidal jsem 
si k němu ještě Colostrum kapsle a na pod-
zim také kapsle Cistus Incanus. Navíc si po-
mocí tablet Probalance hlídám i rovnováhu 
kyselosti v těle. 
Dne 23. 2. 2009 jsem byla na kontrole na 
revmatologii. Výsledky vyšetření krve jsou 

dobré a pan doktor 
mi řekl, že nemám 
lupus, ale jen „lu-
pusek“ a opět mi 
snížil dávky Medro-
lu na 1mg denně a 
Plaquenil už užívám 
jen půl tablety každý 
druhý den. 

Díky produktům firmy LR mám opět chuť do 
života, proto bych chtěla říci všem, kteří mají 
jakékoliv zdravotní problémy, aby tyto pro-
dukty také vyzkoušeli a sami se přesvědčili 
o jejich kvalitě. A možná pak stejně jako já 
získají i další motivaci – zvýšení průměru na 
důchod.

S pozdravem všem LR partnerům
Ivana Zahradníková


